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z sesji Rady üiejskiej v Jqdrzejwie, odbytej y dniu J1 nqj¿l &1 roku,

w sali nielofunkcyjnej Domu Kultuty v Jqdrzejovie.

A d .  1 .

Przevodnicz4ca Rdy t{iejskiej v Jqdrzejovie - Teresa Szvach, o godzinie

9@ ot¡rarla obrady )OOüII sesji Rady l{iejskiej u Jqdrzejoyie.

ONrrady rozpoczqto przy obecno6ci na sali obrad 24 rñtych na stan 28 radnych, co

stanovi 85,7 Í ogótu Rady. Przet¡odnic"Aea stnierdzia quorun prayomocne do @emovan
trchvat.

Przevodnic"4ca Rady povitala przybylych rn sesjE: radnego Sejmiku Samorzqdovego

Uojevództra Sviqto*rzyskiego - Pana Alfreda Bialego, radnych poriatu jqdrzejovskieg

przedstawicieli partii i stronnictv politycznych, sottysóv i przevodniczqcych
- rad soleckich, przedstavicieli prasy; poritala róvr¡ie2: radnych, &¡ruistrza Hr:nryk::

Michalkievicza,, zastq¡rcq burmistrza llaldenara l{oániata, kierowników jednostek

organizacyjnych gniny oraz yszystkich przybylych na dzisiejsze obrady.

Przewodni c"4¿ca Rady zglosila kandydaturq radnej El2biety Si6nievski ej

na sekretarza obrad; radna HiÉnirska vyrazila zgadq.

Sekretarzen obrad wybrano jednogto3nie radrq El2bietq UiÉnievskq.

Ad.  2-

l{a sesji v dniu JO kuietnia nieobecni byli: radna }bria Krapiszevska,

radny Alfred &op, rdny ArdrzeJ SlrÉalec.

D¡ie nieobecrpÉci zo-staly uspraviedliyisre; jedna nie zmtala uspraviedliviona.

Ad. f.

h¡rnistrz ltlichalkiwicz vnosi o uprdzenie do porzrylku obrad pnnktu

19 A: nUchrala zaier¡iqjqca uctrvafg Nr )O0(I/O1 Rady MieJ$riej u Jgdrzejovie

z dnia 29 narca 2m1 rcüoJ v spravie pczezr:erczania do sprzeda2y lol€li nieszkalnych

starrcriqcych wlasno6ó kmrrnlrq, ich n4jmom i udzielerria bonifikat prry sprzeda2y

tych lclcalin.

&¡¡misttz vy$únif , 2:e v¡rnika to z r¡welizacJi ustatry o naJnie lol€li nieszkalnych.

Gnina portnrn mieé rezerng lokafoq aby zabc¡zpier.zyé lokale v razie elcsnlsji

lub klqski 2ywiotcej; zoboriqZqje do tego r¡mlizacja ustatry..

Yiceprzetrcdnic4cy Rady - Teoftl Sqk vrnsi o skre6lenie z porz+rku

obrad Fm.ktu 19 . Fan Sqk yy*únlf , 2E o dziallq v¡mienionq v projetrcie uctrmly

staraJq slq czlonkwle rodzlny z¡erlego u zwiq?ku z uym prosi o vstrzynanie

slg z podjqciem uchualy.
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Rda l{lejslca v Jqdrzejovte jednog}oÉnle przyJqta unicset( bu¡mistrza

Itichalklewicza.

lla salq obrad dotarl jeden spóZniury rady; obrady kont¡rnr.rmrn przy obecrn6ci

r¡a sali obrad 25 radnych, na stan 28 rdryctr, co st¿rpui @,t I ogófu Rady.

Kierpcnik ll¡¡dztalu GeodezJf i GospoOarki Grrntani - Fani Ledradla

lbresiñska potrrierrCzila, 12 o-rcby firyczlle ubieg4fi siq o otrz¡rmnle tybulu

vtasnoÉci v/v dzialki, jednak te sprany regulqie ustava. GOyUySury ¡.bcieli sprzedaó

tg dziatkq, to -bez po{qcia rctrvaly- nie @zie no2liyo6ci.

Radny Sgk vyjaÉníI, ?E poprzedni vla6ciclef gospodarstno przekazal

Y zamian za rentE, a obecnie córka chce je odzyskaó. Srava jest rozpatryrarn

przez Starostvo.

Gtosoyanie v spnayie ynj.osku Farta Seka wyglqdato rürstgp.jqco:

przeciv B

vstrzymalo siq 10

hriosek nie zostat przyjqty.

Rada l{iejska v Jqdrzejovle przyjql,a porzqdek obrad nast€F{iqcq ilo6ciq glosóv:

przeciv 5

vstrz¡mato siq O

ForzTrek obrad:

1. Otvarcie sesJi, stvierdzenie quon:m, porclanie set<retarza obrad.

2. Uspraviedliuienie nieobecno6ci radnych na sesji u &riu fO kr¡ietnia 2@1 rcüRr.

l. Przyjqcie porz@ru obrad.

a. Przyjqcie protnkolu z poprzedniej sesji.

5. Inter?elacje i rclne wriosld raeryctr.

6. Informcll o pracy Zacz$u l{iejskiego niqdzy sesjai.

7. InforuacJa o realizacji uchual podjqtych rn poprzednieJ sesji.

B. Inforuacja o pracy lrrmisjt Zdrowl.a, Opf€*ri Spoleczrrej i Octrrany SroOovfsfa .

9. $prarczdanie z dzialalno6ci OÉrodka Fonocy Spotecznej lliasta i GmJ.ny v Jqdrzejwie.

10. t¡ctffala r spravie: rrchmlenia statutu O6rodka Fomocy $ofeczrej l{iasta i Gniny

u Jqdrzejoyie.

11. Uctn'ala u sprauie znian v h¡clZ:ecle niasta l gniny r¡a 2@1 rpk.

12. tbhrala v spravie przystq¡rienia do sporzqdzenia mieJscouego planu zagospodaroyanfa

przestrzennego na obszarze niasta Jedrzejóu - terenu polo2onego przy ul. Glomctrie¡

1r. t¡ctntala v sprarie pczezre.czqtia do sprzedaZy r drodze pzetargu prblicznego lotralu

uz¡¡tkoego v hrdynku uielorodzinnlrn przy ul. B. Chrobregg 1 oraz ustanovienia

pram vieczystego u¿yU<oyania uladroueJ czg6ci gruntu, ni.patego z ulasrn6ciq

tego lcü<alu. ..

n
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14. tlchvala v spravíe przczaczenia do zbycia nieruchmo6ci ozr¡aczonej w rejestraci.

widerrcjl gruntóu obr. 04 miasta Jgdrzejoya jako dzialka Nr 16O.

15. Lbhrala v spravie przeznczenia do zbycia r¡ienrctrom6ci oznaczonej v rejestrach

widerrcji gruretóu obr. 04 miasta qdrzejoua jako dzialka Nr 162.

16. tbhrala v spravie prz*taaceenia do sprzeda2y v drodze przetargu publiczego

nieruchqro6ci kmr.n¡alrnj, polo2onej v Jqdrzejwie przy ul. Kor¡arskiego.

17. t¡ctntala v sprarie pfrzezraczenia do sprzedaty v drodze przetargu publicznego

nienrchmo6ci kmunaltej, poto2onej v Jqdrzejovie przy ul. Jasionka.

18. tlchmla v spravie przeznaczenia do sprzeda{r v drodze przetargu publicznego

nlenrchmo6ci kom-r¡alnej polo2onej re vsi Fotok t4aly.

19. tlchvala v spravie przez:e.czenia do sprzeda2y r¡ drodze przetargu pmblicznego

nieruchomo6ci kornmalnej polo2onej we vsi Brus.

19 A. Uchuala znieniaiqca uchvalg Nr )üXI/28/ü1 Rady Miejskiej v Jqdrzejonie

z dnia 29 n¡arc¿ 2O1 roku v sprauie przezrraczenia do sprzúa2y lokati nnieszkalr

stanoviqcych rrlasno6ó konunalrq, ich najencom i r:dzielenia bonof'okat prz_rr

sprzedai-y lych lokali.

2O. Odpouied::r r,a interpelac;ie.

21. Sprawy ió2ne.

22. Zanlcn-iq:i e obrad.

Ad .  4 .

Nie zgloszono uyag do protokolu z poprzedniej sesji , v zviry.ku z czrym

zostal przyjqty.

Ad. 5.

Radna ltbria Kvapiszsska pyta, kiedy nastqli r.ealizacja inrestycji rh:dova

rrcdociqgu Lacryn - h¡chJirólr'r.

Radna Janir¡a Szrsriam p¡fta jak przedstauia siq syh:acJa na ul. Zielonej i Krz¡rej.

t¡rlzie - v"niqzku z duz¡rmi opadami deszczu i nylanien szamb - nie nogE normalnie

funkcjonornaó. pro¡len ten nystqpuje od kilku lat; radrra pyta kiedy bqdzie

przeprovadzone odvodnienie tego terenu.

Radnv Ryszard Faca¡rorski pJrta, dlaczego llydziat Gviaty nie podjql decyzji
o dofinansovaniu rryjazdu dzieci r¡a firnl vojwódzki Qgólnopolskiego T\rnieju
Pilkarskiego.

Radnv Rvszard Pacanovski pyta czy Urz4d lliejski pczel<azal jakieÉ pieniqdze

dla nCaritasurt.

Radny Rysza¡d Pacanosski pyta, czy pieniEdze sptyrqlqce z Kielc rn opiekq spoleczrq
q zaraz pczr:l<azywarrc do O6rodka Porocy Spolecznej.

Radnv Rvszard pacanovslci pyta, dlaczego nie sq usuuane prymy piachu zalegajqce
na Jgdrzejowskich ulicach.

Rdnv Rvszard Pacanovski pyta, ile bqdzie kosztorraó organizacja Dni Jqdrzejona.
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nie liczqc sponsoringu ? Ile bq{zie kosztpyat benkiet ? Czy koncert nh¡rmistrz

i jego przyjacieler jest poczqtkiem kanpanii r4¡borczeJ?

Radr¡a El2bieta Ui6nievska -v zviqpku z popelnianiem nykroczeñ o charakterze

chuligañskim oraz spo2yvaniem alkotplu v godzinach vieczornych i nocnych przy

ul. B. Chrobrego 2 - sklada vniosek o rozpatrzenie m2livo6ci zamontovania

dodatkovej laryy oÉuietlenircj na stojqpp slupie ulicznym v celu o6rrietterria

terenu przed sklepani.

Radna Barbara 1bzeszkovska Dzronek vnosi o odnovienie lavek v parku oraz

o zagospodaromnle placóu zabav dla dzieci.

Radna Barbara Trzeszkwska Dznor¡ek pyta, v jakim procencf.e zostaly wykorzystane

pieniqdze, pr"Eznaczone w hxl2ecie rn akcjq zimovq.

Uiceprzewodnicz4cv Rady - Tadeusz Sopel unosi o sporzqdzenie planu przystosowania
f'AmfiLeatrurr do pelnieni.a funcji oraz o przygctovanie i przedstavienie kosztrysu.

Ad.  6.

&rrmistrz Michalkiewicz uzupelnit inforrnacjq o pracy T,arzqdu l.{iejskiego:

wczoraj równie2 obradorsal Zl'1; analizovano nnioski kornisji i uvagi u spranie

uchr¿al. Ar¡alizonano pisrno Przercodnicz1cej Rady dotyez4ce skarg mieszkaírcóv.

Spott<ali.my siq róvniez w spravie podzialu 6rodkóv przezraczonych na vypoczlmek

Ietni. Je6li cMzi o Amfiteatr, to pJ.an i kosztorys bqdzie opracoyany.

Projekt techniczny kar¡aLizacji ul. Zielonej jest przygotowyvany przez fachoyców.

JeÉli nrieszkaírcy vyraiq, zgñg na przeprouadzenie inuestycji, bgdzie ona realizo€ra.

Do informacji o pracy 7.arz4du Miejskiego trvag nie zgloszono.

Ad. 7.

l{ie zgloszono uwag do inforaacji o realizacJL r¡chval podjqtych rn

poprzedniej sesJi.

Ad. 8.

Przesodnic"4ca Rady - Teresa Szrach, przepnosila za blqO, który ykradf

sig do informcji o pracy Koaúsji Zdrowia,r czasie przepisyvania:

v drugiej finijce od koñca, z'amiast slrya trniektóryctrtr porinno byó stwo
ttpszczegfilnyctrn.

Burmistrz l¡tichalkievicz zvrór.Il uragq na nastgpujqce sprarry:

1. ll spravozdaniu jest ¡nona o 6rodkach rn nermograf i krytyka vladz.
rUa reprezentqjq sladze i vlqczytem siq do akcji. l,lój r¡dzial polegal na tyrn,

SLD przekazata pieniqdze. ll zriq)n z tyn prtszq o @anie, które organizacje,

jakie kwoty przel<azaly¡t -

2. Y spravozdaniu napisano: "-..unioski Konisji dotycz4ce viqkszego zaanga2owania
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finansowego gniny, choóby na dofinanssmanie dzialatno6ci Klubu Amazonek,

Caritas, Klub¡ KK, kcrcertóu orgarw¡rch, na netpnt Przydrodni Nr 1, - nie

zralazly odbicia v trxl2rcie niasta i gniny...n

koszq spojrzeó do hrtietu¿ ra v/v cele 6rpdkl w br zostafy riqkszone.

Foprzednf 7ar?4 l{iejstci zavarl umve z Caritas zobovfqZr4}pq gninq do n¡r}o2enla

6rodkó. r¡a rm¡t, a Garitas do utrz¡¡nyrania sig z vlasnyctr Srodkórr od chyili

odania hrdynku.

lúa Caritas przrlr<azarrc nastgnr.jqce 6rpdki:

v rdcu 1W 11m ú

v rpku 1W - 98f1 zI + 4ro ?)
y rolru m 1ffiF zf

w roku rc1 - 989 ü /zaplarrcvarrc/
RAZEI-| 1Tl%1 ?f

Ponadto Caritas otrzymal z b.xlzetu poviatu 1m zl. To sq olbrzlmie 6rodki.
- 

t{ zviqpku z pvy2szyn nie rozr-mien tego zdarúa.

Radny Andrzej Jaubanis qyja5nil:

- Yladze niasta tn 7arz4 lttiejski, który .rodkóu na zakup marmografu nie przekazal.

kiqkqjeuy za yplatE dokonarq przez S.D, ale S,D nie jest vladz4 miasta,
- Y sprawozdaniu chodzilo o 6rodki przezraczone y tym roku. LiczryliÉuy na viqcej.

- Anazonki dostaty 10@ d. lfydqje nan siq za ne'lo¡ ale dziqkqjemy i za to.
- kzychodnia Nr 1 dostala 1(ffi d - prosifi6ny o viqcej.

h¡rnistrz Hichatkieyicz ni,e chce ychodzió v politykg. Gobi6cie

?:enga2o,vral siq, aby S[,D prz*ll<az-aLa pieniqdze.

Z hd2etu gniny r&níe2 zostaty pieni$ze przp}ia":lre - ze sprauozdania v¡rnila, 2e

nie. l{y mauy vspieraé organizacje, a nie utrzym¡¡raé. Anazont{i v piervsz¡m roku

dzialalno6ci dostaly du2o; inne organizac& takiego prezentu nie dostaly.

Z$ania no2na nieé du¿e, jednak rnleáy obracaó siq w realiach.

Radny anOrze.j Jalcubanis rfra'2a¡ 2e ?:ill4rJ l{leJs}ci poninien uszystko

ridzieó: i h¡tzi potrzebuJqcych, i probleuy rodzin vlelodzietnyctr. Dzfqkujeny

za vszystko. ü S.D pieniqflze uplyrqfy - od Urzqdu ütejskiego rie, - o to chodzito.

erzcnotriczqca Rady polriedzala, 2e je2eli zakry$e siq co6 rc J.oOLót

spolecznych, to nqjpierv nale2y zebraó 6rndki, a dopiero llczyé na dotacje.

Kiedy do szpitala byl kuporany laparoskop pieniqdze byty pozyskivane ?E zbiórdr.

Fani kzettodnicz4ca nie zgtosila zapotr:zeboyania do starrostra, bo vtedy nie bytby

to zakup ze Srpdkór pozabud2etotrych.

Przercdni"."4e: @ziqkoyala wszystkin rdryn za knoty przekazare na konto

Harcgraf.

Radna Lidia Giñska poinforuowala, 2e jest viceprezesn Klutn¡ KK.

Rakta nie noanie zdania n...Nie zrr.Iazt.o odbicia...t; yszystkie n¡mleniqp

organizacje otrzymfy Jro¿f<f z h¡d2etu.
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7At?t Kluh¡ KK Jest ohruon¡1. fu raz piervszy u tej kadencji znaleá1t6uy siq
r{ h¡d2ecle gmlny. helinina¡:z opieml ra vy2-sz4l$ote, trtórq za}1ofillfuy ze
rzgfqdu na rrealla: sfadmo bllo, 2e otrcymny wrieJ. Nikt nie zostal upouaZniony
do v¡poniedzenla tych slóv.

Radny Ar¡drzej Jakubanis przypowrial, 2s dofinansoranie v/v celóu

z pieniqdz¡r przezraczonych r¡a profilaktykg antyalkotrclowq nie zostalo r¡cürralone.
Przp)sazarto pienlqdze docelwe - czyll takie, lrtóre m.rsialy byé preel<azare.

KmisJa prosila o dofinansoranie; dzlqkqjñy za to co zostalo przeJr<azan:e np. lolel.

Ja vldzq probleuy tych kobiet i ictr rodzin; 7arz4 lliejski na peuno yidzi

vszystkie prubleny.

A .  9 .

Kferovnik o3rodka Pmocy Spoleczre¡ - Fani GraLyra Chabior przedstavita

sprarczdanie z dzía}alno6ci O3rodka Pmrocy Spolecznej za rok M /v zalqczeniu

do protokotu/. PornOto Fani Chabior zaprosila do obejrzenia trystany prac nykonanych
przez uczestnikóv varszta6u terapii zajqciorej oraz do eventualnyeh zakupóv.
Fani Kierctnik poinformonala rórmie2, b zorganizwaro zbiórkg dla ofiar po2aru

w l,askovie; vszystkie chqtne osoby nqgq udzielió pmocy materialnej i firnnsovej.

lfastg¡nie Pnani Chabior urgczyla radn¡m biuletyn v5¡davany przÉz OFS; odcrytano
jeden z rierszy Pana J. ?:lka, na tenat p@ocy lndziom potrze$qc¡m, trdzielanej
przez yladze.

hzesodnic?a¿a Rady - Teresa Szuach powitata frarnuskq delegacjq

z niasta Feignies v skladzie: Jan jarosz - r¡ar Feignies, Alain I-econte -

urzqdnik niasta Feignies oraz ArdFe Pierr.e - zajnujecy siq spnauani kmbatantítr.

h¡¡:nistrz lt{lchalkieryicz poinforrcval, 2e delegacja jest piqcioosobon;

przyJecttala rczorqj v godztnactr popolu&riorrych. Bgdzie w Folsce przeb¡¡raé przez

naJbfi¿szy t¡/dzleñ. U ty¡ czasie reÍnie udzial y obchodach Dri JqQrzeJca, riedzl
rnzteltrr, klasztor, spotka siq z mlodzie24 onaz z kobatantal.

lbr Felgnies - Fan Jear¡ Jarpsz pfrritaf zebranych; vyjaÉnil, b je4/ka

polsldego uczyf siq v domu od mny i babci. Ojciec Farn Jarosza poctrodzif z Kielc,

natka z Bystrzarwic kolo Czqstochqny. Urodzil sig r Feignies. Jest burmistrze¡t

24 lata - ca¡LL 4 ltdencje. Przed 2 niesiqcami zostat nybnany na nast4lrr4 6-letniq

t<adencjq. Nigüy nie zapmrial, 2e jego korzenie sq v Folsce.

Kiedy zostal za}oáony korltet fra¡rcusko-polshi, którego pnezesen jest dolctor

Douenne Jqdrzejóv zostal rrybrany jako trniasto btiániaczen.

Byli6my z Fanem Douenne r Jgdrzejowie, zobcrczyrfiÉuy s-pital; po poyrocie Fan

Douenne - $üo lekarz- stcierdzil, 2e brakuJe vielu nezy. Zai1l siq organizacJq,

i vben sposób dotarl do Jqdrzejouia piervszy transport lekóry i sprzgtu medyczrego.

lüa przelooti€ cz€trrüca i lipca r6rynie2 dotrze do JqdrzeJora transport 12O paczek
- o l t o l o S m .
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ChciefiÉuy odyiedzió Paílstya w roku 2m, jedr¡ak problemy rodzfnre nle ponolify.

ZastanavlafiÉmy slq co rrl?rre synbolicznego zrobió - r¡a rok 2m - dla rrymiqtnienia

n¿iszego spotkania. Zyrócill6my slq do artysty podtodz4cegg z blski - Far¡a

Ata ltbroan, który nieszka v blláriacz¡rm nie6cie lGlisza - fu.

Pan Ata l{on¡an zrobil killn, tctóry przedstawla hLstoriq Jqdrzejwa.

lbstq¡nie Fan Jarosz zaprezentcal kilin I mówil co przedstayia /legenda v za,lqczrlúr

do niniejszegg protolcolu/. Kilin zostal prz*rl+azarry hllmistrztri tllchalkitricwí,

vcaíz z terben Felgnies.

Przetrcdrricz4ea Rady, o godzinle fP qglosila przerre, która trsala do godziny fi55.

Ad. 10.

Rda t{iejska v Jqdrzejovie jedrnglo6nie ponziqla uctrvalq Nr )OOüfI /W/U

v spravie: r¡chrralerria Statutu Oirodka Fooocy Spoleczrej lliasta i Gminy w Jqdrzejrouie.

- /tbhrala Nr ){íJl'.ITI/re/O1 u zalqczeniu do protolcolu/.

A d .  1 1 .

Rada üiejska v Jqdrzejouie Jednoglo6nie porziqla tkhnatq Nr )OOüII /31A/ü1

v spravie zmian v hxl2ecie miasta i gpiny r¡a 2@1 rolc.

/Uchuala Nr )O0OII /t1O/U v zalryzxúu do protokolu/.

Ad. 12.

Rada Hiejska v Jqdrzejoie jeüogfoGnie przyJqla rrctrralq Nr )OOOIf /71/U

v spravie przystq¡rienia do sporzqdzenia nlejscoego planu zaggspodarovania

przestrzennego na obszarze miasta J$rzejóu - terenu polo2nnego prry ul. Gloackiego.

/tht¡uala Nr )0OGII/lll/gt v zal.q-zsríu & protokotu,/.

M.  13.

Rada l{iejska u JedrzeJosie jednoglo6nie porziq}a tbtnafg Nr XI0GII /12/A1

v spraule przeztrcertia do sprzeda2y u drpdze przetargu prblicznego lctralu u2ytkmgo

w txrclynlru sielorcdzinnym prz¡r ul. Chrnbrego 1 otaz ustarptrienla praua u2¡¡tkovania

rieczystego ufankoveJ czqsc-i gnntu, nt1zarego z vlasnoGclq tego lc¡l¡alu.

/uct¡vafa Nr )OOOII /31U91 v zatqczeniu do protc*rolu,/.

Ad.  14.

Rada l{iejska v Jedrzejtrle Jeerqgfo6nie poraigta Uctnrafq Nr )O0OII /lll/U

r sprauie prlzea:etc"rrlia do zbycia nien¡chm6ci oznaczone.j v rejetractr eidencji

grr-rrtóu obr. O4 mfasta JqQrzeJoua jako dzialka Nr 16O.

/Uctruala Nr )OOüII /311/U v za}:+czaniu do prptokolu/.
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ad.. 15.

Rada ffiejska v JqdrzeJoyie Jeüogfo6nie povzlqla tblruafq Nr )00[II /114/ü1
v spravie przÉznacerrla do zbycia nten¡ctrm3cl oznaczo¡j v rejestrach widencji
gruntóry obr. 04 niasta Jqdrzejora Jako dzialka Nr 1@.

/tbhyala Nr )0OGII /114/ü1 v zatq-zstiu do protolrolu,/.

Ad. 16.

Rda l{ieJska v Jqdrzejovie jednqgfo6nie poziqla Ucfnra}q Nr )O0OII /115/U
w sprarie przezaczerua do sprzeda2lr r drpdze przetargu p.lbliczrrego nieructm6ci

kmt¡nalnej, potoZonej v Jqdrzejoyie prz¡r ul. Korarsklego.

/tbhvala Nr )OOüII /115/ü1 v za,l4czelrriu do pr.otokolu/.

M .  17 .

Rada Miejska v Jqdrzejowie jedrrcgloSnie povziqla rrchratq Nr )0OüII /J16/Vl
Y spravie ptzeizltrczanla do sprzeda2¡r v drndze przetargu p:bliczrrego nienrchmo6ci

kmr¡alnej, poloZonej u Jqdrzejovie prry ul. Jasionka.

/Uctryala Nr )OüIII /116/U v zat4czel,;tiu do protokotu/.

Ad. 18.

Rda l{iejska r JqQrzejwie jednoglo5nie powziqta tbhvalq Iü nxrrr /J1T/u,
v sprauie przezaczsnia do sprzdarry s drodze przetargu pmblicznegp nieructromoÉci
km.malnej pofo2onej re vsi Potok Mafy.

/uct¡yata Nr )0OOII/317/91 v zalryza'úu do protcrlrolu/.

Ad. 19.

Uiceprzenodnic"+y Rady - Teofl Sqk prosi o rstrzynanie podjqcia uchvaly
do czasu n¡rdania decyzji pr.zez. starostco.

Glosoranie v sprarie prz¡rjqcía v/v rrctrmly vygldafo nast4pgqco:

przecir 9
vstrz¡mato siq 10

tbttvala nie zoetafa po{iqta.

Ad. 19 A.

Rada l,liejska v Jqdrzejwie porziqla tlctnralq llr )00[II /118/ú1 zmieniajqcq
uchralq W lf,ff.l/ffi/ül Rady Miejskiej v JqdrzeJwie z dnia 29 narca 2m1 roln¡
v spravie pnezrraczanla do sprzeda2¡r tokali nieszkalnyctr stanoriqcych ylasno6ó

kmunaln4'ich naJencm I r¡dzielenla bonifikat prry sprzeda2y tych lokali, nastq¡n-r.jqc
ifo6ciq glo.sóu:



7A

przeciu

wstrz¡rmlo sig

/uchvala Nr )OOGIf lTelU

Ad. 20.
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v za}.4czenlu do protokolu/.

Kiertrnik Íydziatu Gospodarki Kmr¡nalnej i l{ieszkanioeJ - Pani

Barbara Btaszkievicz tryjaÉnila, 2e renont laveczek v parku jest zlecany.

Z uvagi na niesprzyjal1cq aure prace przesr:rqly sie u czasie, ponievaZ zleceniobior

mr:sial zaiEé siq usuraniem szkód popovodzionych. Rercr¡t layeczek v parkach

praudo@obnie zostanie rozpoczety v nqjbli2s;z:y poniedzialek. Je6li za$zie

konieczno5ó zasta¡rovimy siq nad zakupen nonych layeczek.

Kierownik Llydziatu OÉwiaty, Kultury i Sportu nyja6nil:

1. Transport r¡a zawody sportove.

W dniu JO rnja @czas rozl¡oyy tetefonicznej Pana Ryszarda Pacanowskiego

z pracownikieui nydzialu, zostala poruszor¡a sprawa transportu dzieci ze Szkoly

Podstawowej l.lr 3 ra zavúy sportove. Pracor¡nik poinfompval, 2e nie vidzi 2adnych

przeszkód na otrzyranie dofir¡ansorania tryjazdu. Pan Pacanonski vyrzr:e.czyl osobq

Pana Roberta t{ójcika jako odpoviedzialnego za vyjazd i poprosi} o skontaktou¡anie

sig z nim. U dniu J1 maja irury pracownik r4rdzialu skontaktoyal siq z Panern l{ójcikiei

i obaj uzgodnili, 2.e Uczqd Miejski dofinansr.r.je rryjazd.

Dofinansovanie nyjazdóu na za:wcdy sportove jest jednym z zadañ rnle2:qcych do

wydziatu O(S i do tej pory nie zdarryLo siq odnowne zatatsienie 2adnej @obnej
spravy.

2. Place zabav.

Urzqdzenia ra place zabaw zostarq zanówisre v poniedzialek 4 czen¡ca v firmie
frFiorn z Ur'oclavia, która specjalizqje sie w produkcji i monta2u trralych

i estetyczrych vr"4dzeñ vykonanych z drema, przy tym posfada rnJtañszq ofertq
przy zactrcwaniu vszystkich norm i atestóv uynaganych rzgfedani bezpieczeñstva.

Ternin realizacji zamóvienia to okolo 2 - I tygpdnie, viec v polonie czerlrca place

zabaw v parku przy ul. Sh'. Barbary oyaz na o¡siedlu lfurayiec bqdq gotowe do uz¡rtku.

Srodki prze":Iaczone na przygotoranle placóv zabav sq jednak skromre, tak wiqc

urzqdzeír tych nie bqdzie du2o.

Je2eli Rada lliejska prz5¡zrn 6rodki finansove na place zabelv takcze na rok 2ff;2,
place bqdq systenatycznie vzbgacane u noye atrakcje.

f. Dd J$rzejova.

Tmpreza 
"aczyrra 

sig od jutra, jednak rasz vydzial ju2 od pewrego czasu pracuje

na okrqgto. lüa tq irprezg Rada tttiejska przyzrala 20 m zl; z funduszy Gni¡ms¡

Konisji RozviqFyvania Problenów Alkotrolorrych - y ramach akcji nTyzeí.no#n - 10 ffi z

od sponsorór¡ - v vyniku naszego chodzenia i pró6b - 12 W zl.

Ilp-ly kosztqjg: koncert Fleszara - 7,jú zl; koncert Clasic - 4 m zl; ogniesztuczrie - 4 mózt.
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Zyczq uszystkin, aby przy organizryaniu imprez pozyskivali tyle Srodkóv co my.
Radny Facanovski podziqkovar za nyjaÉnienie spravy i nyjrúnil, 2e do

¡norentu rozpocz€cia obrd nie niat zadnego sygrntu v sprawie dofinansoyania
wyjazdu - stqd pytanie. gnsorzy sq potrzebrri w ka2dej sybuacji.
Fan Pacanovski ?:rzrracz*,, 2e iryrery organizorane przy udziale wlasnych Érodkóv,
to imprezy organizowane przez2 }¡SZZ Solidarno6ó, Storarzyszenie Rodzin lktotickich.

fierovnik KoÉni¿s¡ zavui:aZyi, 2e nie sq to iurprezy o takim charakterze jat(
Dri Jgdrzeiom. Godna rozrywka kosztuje. Fan Kierornik ma poctrvalne nycinki
z prasy, opisu.jqce poprzednie edycje Dri Jqdrzejorua.
Po zakoírczeniu tegoroczrrej inprezy bqdzie c?as na oceny i rozlíczenia.

Radny Pacanorski prosi o pdpoviedá na interpelacjq v spravie piachu
zaleg4jqcego na jezdniach.

Pani Blaszkievicz - Kierovnik l{ydzialu GK1M odpoviedziata, 2e v t1m
roku ulice byty czyszczorre FFor B po opadach deszczu byly usuvane narlosy.
Fani Btaszkieuicz poprosila o sprec)rzouanie, o tctóre ulice chodzi.

Radny Pacar¡owski uwa2a, 2e vl.adze jqdrzejova - róvnie2 bururistrzovie -
powinni chtcd.zié a nie jleádzié,, co pozwolitoby zantwalyé niektóre rz€l(jz,y.
Piach zalega na ulicach: Przypkowskiego, skrzyZoraniu Oczei i hovskiego.

Fani Blaszkie'ticz odpoviedziala, 2e mieszka v pobli2u ulicy Okrzei
i hovskiego, czqsto tamterdy chodzi . lüa tych ulicach nanosy usr¡€ne sq na bie2qco.
Ulica hzypkovskiego jest drogq poviatovq. Fani Blaszkiesicz jest peyna, 2e rn
2adnej z gniwtych ulic nie nra nanosóv.

Radny Pacanovski zan:maLn¡L, 2e rozgtarriczenie dróg na poniatove i gminne
jest porcdem vypadków. Tbzeba zrrac¡rl ul:age na stan dróg niezaleárie od tego
kto jest 

"arz4dc4. 
Przykladem ml2r- byé ulica Sloyiaírska, na której znajduje siq

pryzla piachu.

Fani Btaszkievicz r¡dzielila odposiedzi na tenat fi:nduszy prz;ezraczonych
rn akcjg Zi¡re. Zim zaezyna sig coqspm ju2 y piÁzíern7ku, a Srodki m¡szq r4rstarczyó
ra calq zirnq, W tei chyili nie dysponr4jg liczbani, ale zbitansu.jq v5¡datki i o-dporriem
na Pi^Gnis.

R¡¡mistrz t{ichalkievicz: Padlo ostre pytanie. Jakby siq czloriek uparl,
to vszystko mozrr,aby @ciqgnqé poO karyanlq yybrczE - dzisiejszq sesJq te2.
Ibryania jeszcze siq nie rcrzpzela, a o tym, 2E farxCyOrajq na po.sta dwledziaten
sig z prasy; listy kandydatóu jeszcze nie sq zanlrniqte.

&¡rmistrz Uoánialc odporiedzial Radnej Krapiszeuskiej, 2e r¡a dzieri
dzisiejszy viadmo, i2 dostaniemy 60 m zl na trrclorq uodociqgu f,ryryn - t¡¡drüúÉu.
Kiedy dostanieuy tq inforuacje na pi^&nie - qgtosiüy przetarg. Srodki, które
EW, plus Érodki od vojevod¡r oraz nplaty mieszkaírcóv powinny nystarcz¡ró na
realizacjq inwestycji .

lrl sprauie ulicy Zielonej - opracorfluana jest dokr-mentacja techniczna.
Tykonanie bqdzie. no2live, je2eli Rada Miejska rmie6ci tg inrestycjq w buclzecie.
tt sprauie drogi í Cacovie - zurócimy siq do zarz4dcy.
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Radr¡a E\ra Ptasznik zvrócila urrage na inny ni2 odczytany pr"Ez Faniq
Osií)skE - viersz v biulet¡rnie, pt. "Nasz domtr oraz ,r)rzelc;zytala ten viersz.
Pani Ptasznik uuaia, 2e autor wyrazil obavg i troskg o istnienie tego dor¡u.

Ad.  21.

Radca Prawny Urzqdu lltejskiego - Pani hnuta KÍyiorslta przedstavita
'*iany ustaqy o samorztrr-ie gminnym opublikmane v ü2. U. Nr 45 z ñ1 r.

Raüty Facanouski zapytal, cr1 po wejSciu v 2ycie nonych przepisóv
bqdzie mo2na byó obecn¡m na posiedzeniu Konisji Revizyjnej i Z-arz4du trtiejskiego.

Pani Kiwiorska vyja6nita, 2e javnoSó yjrnika z !u"'t. 61 Konstybucji,
a Tarzq) l'{iejski i Komisja Reuizyjrra nie pochodzi z nyborór bezpo$rednich.
Bqdzie mozrra iedr¡ak trdostqpniaó protokoly z posiedzeñ ¡>od warunkiem, 2e nie
zavierqiE, których tgawnienie byloby sprzeczne z prepÍsani prava.

&.lrmistrz l¡licha]kieyicz :
1- t'¡a sesji Se¡nitu Sanorzdowego trlojewództua SuigtoXrzyskiego y dniu 28 maja 2ú1r

zostala podieta uchvala o utvorzeniu spólki z o.o. @ nazrq Ciuchcia Exspres
Ponidzie. Kapitaf zaLoLrycíelski wynosi 50 m zl. Samorzqd wojevództna przeka2e
1m ffi zl- zgodnie z projektem Jqdrzejów povinien przekazae. u4 w zl.
Píñcz6u u czervcu podemie uchratg; byloby nietakten, gdyby Rada y Jqdrzejowie takiej
uchvaly nie @jgta.

Qpracorano biznesplan, lecz zvrócili6my uyage, 2e jest on pesymistyczny.
llwaizam'J, 2e dobre T:.pzrylzenie i pronocja skrócq olcres oczekiyania na zyski.
2. Nie Yim, sk4d C,azeta Jqdrzejowska vziqla inforuacje., 2e wrgczenie statuetek

Jqdrzejowianir¡a Roku odbqdzie sig v Dsrr¡ KUltuy, ale sq to infomacje blqdne.
Infom.gq, 2:e uroczysto6ó ta od$zie sig na stadionie.

J. Sprawa Fana Boguslavskiego nie tq¡glryla tak, Jak napisarn v trEctru Drian;
&¡rmistrz nie ctrce uyrztrció Bogusfarskiego - burmistrz chce uregulovaó jego

stqswk pracy- S¡taten Fana Bqguslavskiego kim chce Wé. z przepisóu pra€
Yynika' 2e z cttvllq povotanla na stanwisko kierovnika 7ñZ nie no2e pelnió
funkcji kierovrrika Przychodni w prz?qlayiu.

Kierpunik zaskarLyl rrctrraty Tarz4du lliejskiego, je&ral< Hojevoda stnierdzit, b
organem upravrrionlm do rozpatrzenia jest S4d pracy.

Infornacje tego t¡rpu, zemigszc-ane v prasie nie inforuu.iq cz¡¡telnikóu, a nprovadz4iq
zle opinie u Érodosisku.

Radny Facanovski poinformoral, 2e jest v posiadaniu pisrra z l¡[inisterstra,
które nie przymtalo racji Tarzqdovi l{iejskiemu. Radny vwab,, 2e z4loszenie sprany
przez Fana Boguslavskiego do Sqdu hacy nie byloby nienoralne.

h¡mristrz Michalkier¡ícz vwaia, 2e nale2y opieraé siq na prawie.
l'{inisterstvo zvrócilo tnrqge na Art. 44 ustany o zoz, gdzie wyrainie pisze
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rrr¡a czas okreÉlonyn. ti zwiq7ku z tW nie rozr.m.iem o co to zaurieszanie.

Fan tlarek Ferzyñski - przenrodnic"Acy PPS - pyta:

1. Gdzie rlr:lirra z¡aleÁé haruronogram posiedzeñ kmisji.

2. l¡a sesji 29 mrca pybr o r4rcinanie drzeu. Interesr-r.ie go gdzie sq pieniqfr"

z vycinki drzev.

f. Gdy rn sesji podjqto uchuatq o udzieleniu bonifikaty przy sprzedia2y mieszkañ

komunalnych, obiecaro, 2e miesúraírcy bqdq o tym poinformoyani - z obietnicy

nie wywiqpano siq.

4. Dlaczego w bloku 121 pra¡ ul. 11 Listopada czgíé mieszkañ zostala vykupiona

od RekorrCu, a reszta nie no2e byó rrykupior¡a. ldcatorom th.maczy siq, 2e jest

co6 nie v porz4dku z grutem. Czy grunt pod blokiem nie jest @ zastayem hipotec

B¡rnistrz Woáriak wyjaÉnil , 2e przy nycinianiu drzev trudno zraIeAó,

kogoS, kto by sig tego podjql. Znale2\i6my oferenta, który zobovi1'al siq do wyciq

drzev y¿anian za nie - byty to topole.

Kierowr¡ik Meresiñska odpowiedziala, 2e víe, i2 7Jl4 wyviesit ogloszenia

r¡a klatkach schodovych wszystkich svoich bloków. Nie jest jednak w stanie st¿ierdzj
jak dlugo ogioszenia visiaty.

Grunt pod blokia 121 jest pod zastaven hipotecznym, ale dano go pod -astaw dlategc

2e nie mozna go bylo sprzedaó. ht jednych dokumentach grtrnt ten widnieje jako

dziatka Nr J, a v innych jako 1J dzíalek ilo povodr¡je, 2e 2aden notariusz nie

zawrze aktu unierc2liwia nam sprzeda2 nieszkañ. Bqdzierry spraye analizowaó

i - je2eli bqdzie to rp2liwe - spróQemlr uyprostoyaó.

Radna Janina Szreni.aua pyta, czy vklady do spólki Ciuchcia E:cpres Ponidzj

maj:1 byó jednorazme, czy coroczne.

&.¡¡nistrz Michalkievicz nyja6nil, 2e na to byó spólka nie pr4mos4€

strat. Raz vlo2ony kapital powierzony odpoviedniúru z:rrT+dowi i odpowiednim h¡dziom

przyniesie zyski. Prognozy vskazqjq, 2e przy odpovieürim zarz4dzaniu nie bqdzie

trzeba r¡a nie dlugo czel<aé.

Ad. 22.

Ze rzglqdu na yyczerpanie porz4dku obrad, Przevodnic"4a Rady - Teresa

Szwach, o godzinie ltoo zanlorqfa obrady )milIl sesji Rady l{Iejskiej u Jqdrzejouie.

Sekretarz obrad

El2bieta t{iSnievska
Przeyodni cz4ea Rady l{iejskiej

v Jqdrzejovie

Teresa Szyach


